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§ 1 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna. 
Närvarande: Susanne Nystedt, PerÅke Loftegård, Johan Andersson, Mats Uhlén, Gullik Webjörn, 
Peter Jacke, Lars Olofsson, Fredrik Johansson, AXEAB, Krister Andersson, kassör. 

§ 2 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 3 Val av  a) mötessekreterare
Till mötessekreterare valdes PerÅke Loftegård.
b) justerare
Till justerare valdes Gullik Webjörn.

§ 4 Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 5 Övriga punkter
a) Ny kassör

Krister Andersson presenterade sig samt redogjorde för hur olika bokföringsprogram fungerade
och kostnaden för dessa. Han föreslog inköp av ett program som heter Speedledger och 
lämnade förslaget till styrelsen för beslut. 

b) Markavtal för samförläggning med kommunen.
Gullik Webjörn ansvarar för att se till att alla markavtal kommer in där vi har samförlagt med 
kommunen. 

c) Dosavcheckning
Gullik Webjörn och Lars Olofsson ansvarar och bereder för instruktion av dosavcheckning samt
insamlande av markavtal. 

d) Blåsning av fiber
PerÅke Loftegård är styrelsens kontaktperson för blåsning av fibern. 

e) Beställning av material

Styrelsen beslutade att beställa fler dosor och fiberkablar. Gullik Webjörn beställer. 

§ 6 Projektets genomförande



a) Tidsplan
Gullik Webjörn bereder och gör upp en tidsplan.

b) Bynet
Möte med Bynet den 4/9 kl. 14.00. Gullik Webjörn, Johan Andersson och Thomas 
Danielsson närvarar. 

c) NAO
Inget nytt. 

d) AXEAB
Fredrik som är arbetsledare på AXEAB redogjorde för två arbeten som innebär tryckningar 
av rör under järnväg samt Häggån. Kostnadsförslag på dessa båda arbeten skall tas fram 
av Fredrik och presenteras för styrelsen. 

e) Blåsning av fiber
Se punkt 5 d).

f) Återställning
Peter Jacke och Jonas Söderberg ansvarar och organiserar återställandet genom att 
använda dagsverkare. 

§ 7 Beslut – ekonomi

Styrelsen beslutar att köpa in bokföringsprogrammet Speedledger. 

§ 8 ”Attgöralistan”
Kompletterades med nya uppgifter. 

§ 9 Nästa styrelsemöte
Nästa möte är den 16/9 kl. 20.00 och där fokuseras punkter inför stämman så som 
stadgeändringar och kollektivtv respektive individuell tv. 

§ 10 Mötet avslutas
Ordörande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
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Justerare

Gullik Webjörn


